
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Žitnej Radiši  
konaného dňa 3.10.2023 na OU Žitná-Radiša 

Rokovanie viedol starosta obce Ing. Botka Rudolf s nasledovným programom : 

1.   Otvorenie – určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice – starosta skonštatoval, že 

sú prítomní všetci 5 poslanci,  OcZ je uznášaniaschopné. Ospravedlnil hlavnú 

kontrolórku obce. Zapisovateľom bude Daša Hanková, overovatelia zápisnice –  Mgr. 

Michaela Bašková a Michal Hanko 

2.   Voľba návrhovej komisie –  starosta navrhol  návrhovú komisiu a dal hlasovať – 

návrhová komisia bola odsúhlasená - bude pracovať v zložení Ing. Vladimír Dúbravka, 

Ing. Ján Hrebíček a Roman Trebichavský 

 3.   Program zasadnutia – starosta prečítal program a dal hlasovať – tento bol schválený 

Hlasovanie: za: 5, proti: 0, zdržali sa: 0 

 4.   Kontrola uznesení – uznesenia z predchádzajúcich schôdzí sa plnia priebežne tak, ako 

boli schválené.  

  5.   Detské ihrisko - projekt –  starosta poinformoval o projekte vybudovania detského 

ihriska pri KD v počte 3 prvkov – hlavný prvok, hojdačka a workoutový prvok 

Uznesenie č. 14/2023 

Detské ihrisko - projekt 
Obecné zastupiteľstvo v Žitnej-Radiši po prerokovaní materiálov 

berie na vedomie 

vypracovanie projektu Detského ihriska a jeho umiestnenie v časti vedľa KD obce 

Celkový počet poslancov je 5, počet prítomných 5 

Hlasovanie: za - 5 poslancov, proti - 0 poslancov, zdržali sa - 0 poslancov 

6.   Požiarny poriadok obce  – starosta obce oboznámil prítomných, že veliteľ DHZ Michal 

Hanko vypracoval aktuálny požiarny poriadok obce  

                                                       Uznesenie č. 15/2023 

Požiarny poriadok obce 
Obecné zastupiteľstvo v Žitnej-Radiši po prerokovaní materiálov 

schvaľuje 

Požiarny poriadok obce Žitná-Radiša 

Celkový počet poslancov je 5, počet prítomných 5 

Hlasovanie: za - 5 poslancov, proti – 0 poslancov,  zdržali sa –  0  poslancov 



 

7.   Parlamentné voľby 2023 – starosta poinformoval o priebehu a výsledkoch volieb v obci 

8.  Zmluva na servis kotolne  –  starosta poinformoval o ponuke spol. HERZ s.r.o. 

o možnosti zazmluvnenia servisu kotlov HERZ v KD. Aj keď to nie sú malé peniaze, 

servis takýchto kotlov je potrebný aj z dôvodu možnej poruchy , či havárie, kde by KD 

a OU v prípade zimy zostali bez vykurovania. 

Uznesenie č. 16/2023 

Zmluva na servis kotolne 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitná – Radiša 

schvaľuje 

zmluvu na servis kotlov v KD so spoločnosťou HERZ s.r.o. Bernolákovo, IČO: 31369847. 

Celkový počet poslancov je 5, počet prítomných 5 

Hlasovanie: za -5 poslancov, proti – 0 poslancov,  zdržali sa – 0 poslancov 

9. Iné  

- Oslavy SNP - poďakovanie – starosta zhrnul priebeh osláv SNP, ktoré boli dobré, až na 

koniec s počasím, kedy ich zrušila búrka. Poďakoval sa všetkým, ktorí prispeli k ich 

príprave a priebehu, hlavne DHZ a chlapom, korí stavali vatru, kuchárom a partiám pri 

guláši, cigánskej aj vaflách, ženám pri občerstvení, FS Rozmajrín, speváčkam a mladým 

muzikantom za kultúrny program, pslancom OcZ za ich aktívny prístup, ako aj 

aktivačným pracovníkom a dohodárom za prípravu ihriska. Takisto poďakoval aj 

všetkým, ktorí sa týchto osláv zúčastnili. 

- Odkúpenie obecného pozemku – I. Kušnier – podal žiadosť na odkúpenie obecného 

pozemku č. 380, nachádzajúcom sa za jeho rodinným domom pri dome Vila Viktorína. OcZ 

sa už uvedeným zaoberalo, bol žiadateľom vypracovaný znalecký posudok, je potrebné 

zabezpečiť vstup k rodinnému domu Vila Viktorína ako vecné bremeno 

Uznesenie č. 17/2023 

Žiadosť o odkúpenie pozemku obce 
Obecné zastupiteľstvo v Žitnej-Radiši po prerokovaní materiálov 

Berie na vedomie 

Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku parc. č.380 o výmere 329 m2, podanú Ivanom 
Kušnierom, Žitná-Radiša 105 spolu so znaleckým posudkom a touto žiadosťou sa bude ďalej 

zaoberať 

Celkový počet poslancov je 5, počet prítomných 5 

Hlasovanie: za -5 poslancov, proti – 0 poslancov,  zdržali sa – 0 poslancov 



- Akcie v budúcom roku - 730 výročie obce, Mikroregionálne slávnosti uhrovskej doliny 

a Sami sebe JDS  - je potrebné už teraz rozmýšľať nad tým, čo by sme tam chceli mať, 

program, občerstvenie, prezentácie remesiel a pod. 730. výročie sa upravilo podľa nových 

informácií o prvej písomnej zmienke z roku 1294. 

- Jubilanti a posedenie pre seniorov – 2.12. by sa malo konať, bude spoločne s posedením 

pre seniorov 

- Vymaľovanie malej sály KD – starosta poinformoval o vymaľovaní malej sály a dverí 

v KD, boli osadené sieťky na okná, je návrh na zálohu proti poškodeniu na sálu. Problém 

je zisťovanie poškodenia steny 

-  Preventívne prehliadky DHZ obce – starosta poinformoval o tom, že tieto prehliadky sa 

podľa zákona konajú raz za 5 rokov a uskutočnia sa do konca roka , žiada občanov o 

spoluprácu 

- Verejné osvetlenie regulácia – zostane aj naďalej od 23,30 do 4,00 hod. 

- Ponuka na bezdrôtový rozhlas a webstránku -  starosta obce poinformoval o ponukách na 

rozhlas, avšak momentálne sa tento rok robiť nebude, lebo ide detské ihrisko, ako aj 

webstránku, ktorou sa budeme zaoberať 

- Dohoda aktivační pracovníci na rok 2024 – bola predložená z ÚPSVaR Partizánske, je dobré 

mať aktivačných pracovníkov, lebo nič nestoja a niečo urobia 

Uznesenie č. 18/2023 

Dohoda s UPSVaR Partizánske 
Obecné zastupiteľstvo v Žitnej-Radiši po prerokovaní materiálov 

schvaľuje 

Dohodu uzatvorenú s UPSVaR Partizánske podľa § 10 zákona č. 417/2013 Z.z. o pomoci 
v hmotnej núdzi na aktivačné práce v roku 2024 

Celkový počet poslancov je 5, počet prítomných 5 
Hlasovanie: za -5 poslancov, proti – 0 poslancov,  zdržali sa – 0 poslancov 

- Lavičky na ihrisku a cintoríne, schody do KD– starosta poinformoval o zakúpení plastových 

sedákov na lavičky, už sú na ihrisku, budú aj na cintoríne, len tam je rozbitý betón, musí sa 

vymeniť. Poškodené sú aj schody do KD, oslovili sme už niektoré spoločnosti, takisto ešte 

nie je dobre urobená cesta na zastávke Žitná, bude sa to  ďalej riešiť 

10. Interpelácie poslancov 

- Mgr. Bašková - zasadačka sa urobila na bielo, je ľahko opraviteľná 

                         - Súhlasí s predajom pozemku I. Kušnierovi 

                                    - Poďakovala sa dôchodcom za pomoc v malej zasadačke 



- Ing. Dúbravka     - upozornil na výrub, orez stromov pred bytovkou v Žitnej, idú do drôtov el. 

vedenia 

 - Navrhol zabezpečiť reklamné predmety obce na rôzne ocenenia, resp. 

730. výročie obce 

- Ing. Hrebíček - súhlasí s predajom pozemku, ale treba to riadne pripraviť ohľadom prístupu 

do susedného domu 

11. Diskusia  

  - M. Botková – oprava schodov do OU, prekrytie tak, aby nepršalo na schody 

- M. Šebeňová - stretnutie s poslancami ohľ. akcie JD  Sami –Sebe 

- O. Viktorínová - kosenie záhrady za ich domom treba riešiť 

                            - riešiť včely na ceste na cintorín        

- A. Kušnierová - opraviť zastávku na križovatke 

                           - prístrešok na zastávku omastianského autobusu 

                           -  či je pravda, že PD chce v obci bitúnok 

- B. Ondrka   - chodník na cintorín treba vysypať štrkom 

                      - okolo ihriska na vstupe do obce treba vyčistiť kríče a nálety, vymeniť pletivo 

                      - kedy budú boxy na odpad na dvore 

                      - treba zakúpiť kosačku k traktoru na ihrisko 

 - J. Valková - je treba zrušiť zábradlie na ihrisku 

                     - treba riešiť veľkú bránu do MŠ 

                     - treba riešiť vývoz šatstva v obci, je to stále plné 

12. Uznesenie – predseda návrhovej komisie prečítal návrh na  uznesenie, ktoré poslanci 

jednohlasne  prijali. 

13.   Záver    -  starosta obce ukončil zasadnutie, a zaželal všetkým pekný večer 

   

   V Žitnej-Radiši  3.10.2023 

               

Vyhotovil :  Ing. Rudolf Botka, v.r.            Overovatelia :   Mgr. Michaela Bašková, v.r.    

                  Michal Hanko, v.r.            


